
 

 

OBČINA RADENCI 

OBČINSKI SVET 

 

Štev: 9000-0017/2014 

Datum: 13.06.2017 

 

Z A P I S N I K 

 

17. redne sejo  Občinskega sveta Občine Radenci, ki je potekala v torek 13. junija 2017, 

z začetkom ob 17.30 uri,  v sejni sobi Izvir hotela Radin.  

 

PRISOTNI ČLANI OBČINSKEGA SVETA: 

Dejan BERIĆ, Nikolaj BRUS, Franc HIMELRAJH, Erik IVANUŠA, Aleš KAUČIČ,  IVAN 

KLOBASA, Janez KONRAD, KRISTJAN KÜČAN, Miroslav MADON, Simona MLINARIČ, 

Zlatko MIR, Vladimir RANTAŠA, Srečko RAUTAR,  Anja TRSTENJAK, Jožef TOPLAK in Sašo 

ZIDAR. 

 

 

OPRAVIČENO ODSOTNI: // 

 

OSTALI PRISOTNI: Rok SKALE, RCI d.o.o. Celje, Mojca MAROVIČ, Tatjana VRBANČIČ, 

Jasna DIVJAK, Davorin ZAMUDA, Janez IVANUŠA in Zdenka ŠTEFANEC, vsi OU.  

 

NOVINARJI: Lidija Cer Magdič - Murski val, Bernarda Balažič Peček – Vestnik in 

snemalec TV AS 

 

Župan je pozdravil vse prisotne in ugotovil, da je prisotnih 16 svetnikov in svetnic, s tem 

je Občinski svet Občine Radenci sklepčen. 

 

 

OBRAVNAVA IN SPREJEM DNEVNEGA REDA 

S sklicem seje so člani sveta prejeli predlog dnevnega reda 17. redne seje. 

 

Predsedujoči je predlagal, da se na AD 7 premakne točka  Predlog sklepa o sprejemu 

Celostne prometne strategije Občine Radenci, vse ostale točke se pomaknejo naprej. 

Prav tako je predlagal, da se dnevni red dopolni z naslednjimi točkami in sicer: 

Na točko AD 20 se uvrsti nova točka tj. Predlog sklepa o nakupu poslovne stavbe družba 

Radenske d.d. (Radgonska c.) 

Na točko AD 21  se uvrsti nova točka tj. Predlog sklepa o odločitvi nadaljevanje projekta 

OBNOVA/IZGRADNJA BAZENA V RADENCI 

Na točko AD 22 se uvrsti nova točka:  Predlog sklepa o sodelovanju občine in DRSI pri 

pripravi projektne dokumentacije (PZI) za rekonstrukcijo ceste  Radenci - Grabonoš 

Pripomb na predlagane spremembe in dopolnitve ni bilo, zato je predsedujoči dal dnevni 

red na glasovanje: 

 

Navzočnost je priglasilo 16 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 16 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 



Sprejet je bil naslednji 

 

DNEVNI RED: 

1. Potrditev zapisnika 16. redne seje Občinskega sveta 

2. Informacija o dejavnosti župana med sejama 

3. Vprašanja in pobude svetnic in svetnikov  

4. Predlog sklepa o imenovanju člana sveta zavoda OŠ Kajetana Koviča Radenci  

5. Predlog sklepa o imenovanju nadomestnega člana v svet zavoda Vrtec Radenci 

»Radenski mehurčki«  

6. Predlog sklepa o imenovanju člana skupščine CERO Puconci  

7. Predlog sklepa o sprejemu Celostne prometne strategije Občine Radenci 

8. Predlog sklepa o dobitnikih občinskih priznanj 

9. Predlog sklepa o dobitnikih občinskih nagrad 

10. Predlog odloka o spremembi in dopolnitvi Odloka o podelitvi koncesije za izvajanje 

javne službe pomoč družini na domu v Občini Radenci –skrajšani postopek 

11. Predlog odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno 

varstvenega zavoda vrtec Radenci – Radenski mehurčki – skrajšani postopek  

12. Predlog sklepa o potrditvi Zaključnega računa proračuna za leto 2016 

13. Predlog sklepa o sofinanciranju ureditve prostorov Radiokluba Radenska za leto 

2017 

14. Predlog sklepa o spremembah in dopolnitvah sklepa o letnem načrtu pridobivanja 

nepremičnega premoženja Občine Radenci za leto 2017 

15. Predlog sklepa o spremembah in dopolnitvah sklepa o letnem načrtu razpolaganja z 

nepremičnim premoženjem Občine Radenci za leto 2017 

16. Predlog sklepa o spremembah in dopolnitvah sklepa o letnem načrtu oddaje 

nepremičnega premoženja Občine Radenci za leto 2017 v najem  

17. Predlog sklepa spremembah in dopolnitvah Sklepa o nadomestilu služnosti na 

nepremičninah v lasti Občine Radenci 

18. Predlog sklepa o finančni pomoči PGD Hrašenski Vrh  

19. Predlog sklepa o neposrednem financiranju Mladinskega društva Vrelec za leto 

2017. 

20. Predlog sklepa o nakupu poslovne stavbe družba Radenske d.d. (Radgonska c.) 

21. Predlog sklepa o odločitvi nadaljevanje projekta OBNOVA/IZGRADNJA BAZENA V 

RADENCI 

22. Predlog sklepa o sodelovanju občine in DRSI pri pripravi projektne dokumentacije 

(PZI)za rekonstrukcijo ceste  Radenci - Grabonoš 

23. Odgovori na vprašanja in pobude svetnic in svetnikov 

 

AD 1 POTRDITEV ZAPISNIKA 16. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št.: 226/14  

 

Občinski svet Občine Radenci potrjuje sprejem zapisnika 16. redne seje Občinskega 

sveta Občine Radenci, ki je bila 23. 03. 2017. 

 

 

Navzočnost je priglasilo  16 članov sveta. 

 



ZA je glasovalo 16 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 2  INFORMACIJA O DEJAVNOSTI  ŽUPANA MED SEJAMA 

 

Predsedujoči je podal informacijo o dejavnosti med sejama in povedal: 

da je v mesecu maju bila zelo dobro organizirana in obiskana prireditev Maraton treh src. 

 

Povedal je tudi, da potekajo razgovori o odkupu dolga podjetja DOSOR d.o.o.. O sami 

odločitvi bomo seznanili OS, interes občine je da ostanemo 50 % latnik, interesa o 

odkupu dolga pa občin nima. 

 

Povedal je tudi, da je na Eko dan v vrtcu Radenci posadil lipo. 

 

S svetniki je obiskal občino Nova crnja v Srbiji. Strokovna ekskurzija je dobro uspela. 

 

Potekajo razgovori s Skladom kmetijskih zemljišč o motokros progi v Janževem Vrhu. V 

OPN bi bilo potrebno spremeniti del navedb, kjer je navedeno kaj se lahko tam dogaja. 

 

Opravil je razgovor z direktorjem Radenske g. Šefčevičem na temo o ureditve rondoja in 

nakupa steklene stavbe. 

 

Predstavniki OU so se skupaj s predstavniki CI udeležili sestanka na DRSC na temo 

sanacije ceste Radenci-Kapela-Grabonoš. 

  

Povedal je še, da je dokončan pločnik Radenci-Kapela, ni pa še urejena bankina, ki bi naj 

bile v roku 10 dni in sicer plačane s strani države, v površini  cca 1000 m². 

 

 

 

AD 3  VPRAŠANJA IN POBUDE SVETNIC IN SVETNIKOV  

 

Vprašanje so zastavili: 

 

G. ERIK IVANUŠA je podal naslednje vprašanje: 

1. Prebivalci Paričjaka sprašujejo zakaj na novi trasi hodnika za pešce oz. pločnika med  

    pokopališčem in golf igriščem ni razsvetljave.  

2. Zakaj še predmetno cestišče še ni asfaltirano?  

3. Pločnik še ni dokončan, kjer je cela škarpina od vodohrama do prve hiše, je ob vsakem     

   dežju pločnik poln zemlje, zato je potrebno pred zaključkom del še sanirati to vodo. 

 

 ODGOVORI:  

1. Razsvetljava izven naselja v projektni nalogi ni bila zahtevana. Kabelska   

kanalizacija je pripravljena v celotni dolžini trase…….namestiti je potrebno samo  

temelje, svetilke in uvleči kable. 

2. Navedena dela bo izvedel upravljavec ceste na podlagi sklenjene pogodbe o 

obnovi vozišča z DRSI-jem. Po naših informacijah je izvajalska pogodba podpisana 

in dela so naročena. 

3. Brežine so zatravljene, kot je bilo predvideno v projektu. Travna ruša, (ko bo 

dovolj stabilna) bo preprečevala rušenje zemljine na površino pločnika. 

 

 

 

 

 



G. FRANC HIMELRAJH je povedal: 

da se na pokopališču v Radencih še vedno pojavljajo tatvine, zato sprašuj ali redarska 

služba ne more tega nadzirati, če ne more, se naj vzame neko detektivsko službo, da se 

končno tatvine ustavijo oz. končajo. 

 

ODGOVOR: 

Svet KS Radenci je o pojavih tatvin na pokopališču Radenci razpravljal večkrat. Glede 

uvedbe videonadzora na pokopališču, ki bi preprečil nadaljnja tovrstna početja je pridobil 

sledeč odgovor: 

INFORMACIJA GLEDE NAMESTITVE VARNOSTNIH KAMER – VIDEONADZORA NA 

POKOPALIŠČU! 

Glede na Vaše vprašanje se najprej opravičujem za pozen odgovor ter Vam v 

nadaljevanju podajamo kratko mnenje, vezano na videonadzor oz. namestitev varnostnih 

kamer.  

Predmetno področje ureja Zakon o varstvu osebnih podatkov (Uradni list RS, št. 94/07 – 

uradno prečiščeno besedilo), sicer pa v zvezi s predmetnim področjem obstojijo mnenja 

oz. stališča, ki jih podaja informacijski pooblaščenec. Informacijski pooblaščenec je izdal 

tudi posebne smernice glede videonadzora, v katerih natančno opisuje vse obveznosti, 

vezane na izvajanje videonadzora. Spodaj vam podajamo kratek povzetek zahtev, ki 

morajo biti izpolnjene skladno z ZVOP-1.  

Primarno je pomembno, da izvajalec videonadzora obvesti posameznike, da se na 

posameznem kraju izvaja videonadzor, in sicer mora takšno obvestilo vsebovati podatke 

(i) da se izvaja  videonadzor, (ii) naziv osebe javnega in zasebnega sektorja, ki ga izvaja 

ter (iii) telefonsko številko za pridobitev informacije, kje in koliko časa se shranjujejo 

posnetki iz videonadzornega sistema.  

 Nadalje so vsi izvajalci videonadzora, ki sodijo v javni sektor zavezani vpisati zbirko 

videoposnetkov v register. Torej izvajalci morajo sprejeti katalog zbirke videoposnetkov 

ter ga priglasiti v register zbirk osebnih podatkov pri informacijskem pooblaščencu. 

Upravljavci morajo v svojih aktih predpisati organizacijske, tehnične in logično tehnične 

ukrepe za zavarovanje osebnih podatkov ter določiti tudi osebo, ki je odgovorna za 

evidenco videonadzornega sistema ter osebe, ki zaradi narave svojega dela obdelujejo 

podatke v evidenci videonadzornega sistema. Natančne obveznosti izhajajo iz ZVOP-1.  

 V zvezi s snemanjem pokopališč v zakonodaji RS ni posebne ureditve, zato se 

uporabljajo splošne določbe ZVOP-1. Informacijski pooblaščenec stoji na stališču, da je 

potrebno pred postavitvijo kamer, ki bi lahko posnele osebe tako, da so ti določljivi, 

opraviti presojo vplivov na osebne podatke. Poleg tega lahko upravljavec javnega 

sektorja izvaja videonadzor le izjemoma, in sicer kadar je takšen nadzor nujno potreben 

za izvrševanje konkretne zakonite pristojnosti, naloge ali obveznosti javnega sektorja in 

se z izvajanjem videonadzora ne poseže v upravičen interes posnetih posameznikov. 

Torej na javnih površinah je možno in dopustno snemanje, če je tak ukrep nujno 

potreben za varnost ljudi in premoženja, ob upoštevanju načela sorazmernosti.  Pred 

uvedbo videonadzora je potrebno oceniti vrednost premoženja ter verjetnost, da bo 

prišlo do poškodovanja ali odtujitve tega premoženja. Iz stališča informacijskega 

pooblaščenca nadalje izhaja, da bi se takšni posnetki javnih površin lahko pregledovali v 

primeru varovanja premoženja (v konkretnem primeru kraj) oz. v primeru vandalizma 

oz. ob nekem deviantnem dogodku, ko bi bil videoposnetek le dodaten dokaz v 

prekrškovnem ali kazenskem postopku.  

 Informacijski pooblaščenec se je do konkretnega vprašanja že opredelil v mnenju št. 

0712-1/2013/3854 z dne 28.10.2013 (v priponki), kjer je navedel, da zaradi 

preprečevanja kraj na pokopališču oz. na grobovih ni dopusten videonadzor celotnega 

pokopališča, saj takšen ukrep ne odtehta posega v zasebnost obiskovalcev pokopališča 

ter pri tem poudaril, da je varovane dobrine možno zavarovati tudi na druge načine, ki 

manj posegajo v zasebnost posameznikov. Se je pa informacijski pooblaščenec postavil 

na stališče, da pa bi bil možen videonadzor zgolj delov pokopališča, kjer je polje 

zasebnosti obiskovalcev manjše (npr. izključno poti na pokopališčih), v kolikor bi bilo to 

tehnično mogoče. 



 Na koncu še pojasnjujemo, da v kolikor imate še dodatna vprašanja, vezana na 

konkretni primer, vedno obstoji možnost, da se informacijskemu pooblaščencu postavi 

konkretno vprašanje, na katerega informacijski pooblaščenec poda svoje mnenje oz. 

stališče. 

 

G. VLADIMI RANTAŠA je podal  

pobudo in povedal, da je poleg povezovalne ceste Radenci-Okoslavci  še druga 

povezovalna cesta Janžev Vrh – Očeslavci, zato bi bilo potrebno na tej cesti izgraditi 

ležeče policaje, saj je ta cesta smrtno nevarna, kajti avtomobili noro divjajo po tej cesti. 

 

Povedal je še, da je poleg stavbe SIM d.o.o., tj. na Cankarjevi ulici je ena velika nevarna 

jama , katero bi bilo potrebno sanirati. Prosi pristojne službe, da to uredijo. 

 

ODGOVOR 

Res je na zemljišču v lasti SIM Radenci d.o.o. velika luknja….vendar je na zasebni parceli 

– to ni javna površina. 

 

 

G. JOŽEF TOPLAK je vprašal 

1. Kdaj bodo pripravljene služnostne pogodbe za priključitev na kanalizacijo za JANŽEV-

MELANJSKI – BORAČEVA. 

2. Zanimalo ga je tudi, kdaj datumsko bo Javni razpis. 

3. Kmetje v Šratovcih sprašujejo, kdaj se bo pri njih izvajala komasacija. 

 

Podal je še pobudo -  proti zaprtju vrtca v Janževem Vrhu, zato razmišlja o tem, da bi 

bilo potrebno še enkrat pogovarjati z ljudmi, in jih povprašati, kdo je za zaprtje vrtca in 

kdo ne, kajti če bomo vrtec enkrat zaprli, ga bomo za zmeraj. 

 

ODGOVORI: 

1. Glede na to, da gre za večje število lastnikov in ker pridobivanje služnostnih 

pogodb (s strani laikov na gradbenem področju), presega njihove zmožnosti za 

kvalitetno in realno obrazložitev predvidenih posegov, smo se odločili, da 

pridobimo ponudbe za pridobivanje služnostnih pogodb s strani strokovnih 

inštitucij, kot smo to storili pri projektu odvodnjavanje Radenci jug. 

2. Javni razpis bo po pridobitvi potrebne gradbene dokumentacije. Predpogoj za 

pridobitev PZI dokumentacije je pridobitev vseh služnostnih pogodb. 

3. Ministrstvo za kmetijstvo gozdarstvo in prehrano je v letu 2017 izdalo sklep o 

območjih, ki so vključena v Program dokončanja komasacijskih postopkov in za ta 

območja je bil izveden tudi razpis za pridobitev nepovratnih sredstev: 



 



Za območja, ki so vključena je bil izveden sledeč Javni razpis: 

1. JAVNI RAZPIS ZA PODUKREP 4.3  

Podpora za naložbe v infrastrukturo, povezano z razvojem, posodabljanjem ali 

prilagoditvijo kmetijstva in gozdarstva  

OPERACIJA: Izvedba agromelioracij na komasacijskih območjih 

 

Pogoji razpisa so bili: 

4. 2. POSEBNI POGOJI, KI JIH MORA IZPOLNJEVATI VLAGATELJ  

(1) Vlagatelj mora skladno s 46. členom Uredbe izpolnjevati naslednje posebne pogoje: 6  

- imeti mora pravnomočno odločbo o uvedbi komasacije ali odločbo o novi razdelitvi 

zemljišč komasacijskega sklada, ki še ni pravnomočna, je pa vročena vsem 

komasacijskim udeležencem, ali pravnomočno odločbo o novi razdelitvi zemljišč 

komasacijskega sklada, v skladu z zakonom, ki ureja kmetijska zemljišča;  

- pri zahtevni agromelioraciji mora imeti pravnomočno odločbo o uvedbi agromelioracije 

v skladu z zakonom, ki ureja kmetijska zemljišča. Če je odločba o novi razdelitvi zemljišč 

komasacijskega sklada vročena vsem lastnikom, mora biti odločba o uvedbi zahtevne 

agromelioracije izdana na zemljiškokatastrsko stanje zemljišč, kot to izkazuje odločba o 

novi razdelitvi zemljišč komasacijskega sklada;  

- pri nezahtevni agromelioraciji na območju varovanj in omejitev po posebnih predpisih 

mora vlogi na javni razpis priložiti predpisana soglasja in dovoljenja pristojnih organov;  

- če je agromelioracija poseg v okolje v skladu s predpisom, ki ureja posege v okolje, je 

treba priložiti okoljevarstveno soglasje ali sklep, da postopek presoje vplivov na okolje ni 

potreben.  

 

(2) Vlagatelj, ki uveljavlja tudi stroške komasacije, mora poleg pogojev iz prejšnjega 

odstavka izpolnjevati tudi naslednje posebne pogoje:  

- ne glede na prvo alinejo prejšnjega odstavka mora imeti upravičenec pravnomočno 

odločbo o uvedbi komasacije, odločba o novi razdelitvi zemljišč komasacijskega sklada pa 

še ne sme biti izdana;  

- v komasacijsko območje ne sme biti vključenih več kot 30 odstotkov zemljišč, ki so po 

namenski rabi nekmetijska v skladu s prostorskim aktom lokalne skupnosti;  

- do podpore so upravičena tista komasacijska območja, ki imajo povprečno število 

parcel na hektar višje od dva;  

- priložiti mora druga dovoljenja in soglasja za izvedbo komasacije v skladu s predpisi, ki 

urejajo varstvo narave.  

 

(3) Vlagatelj lahko na javni razpis vloži več vlog, pri čemer mora ena vloga predstavljati 

eno agromelioracijsko območje.  

 

Iz zgoraj navedenega izhaja, da razpisa za NOVA komasacijska območja še ni bilo in, da 

Ministrstvo v letošnjem letu in predvidoma tudi v naslednjem letu načrtuje dokončati le 

komasacije z agromelioracijami na tistih območjih, kjer so te bile že začete. 

Odgovora KDAJ komasacije v Šratovcih tako ni mogoče dati. 

 

 

G. ZLATKO MIR je podal vprašanje  

1. Kako je z  izvedb komasacije v Šratovcih? 

2. Vprašal je kaj je z razdelilno postajo pri OŠ Radenci tj. toplovodna razdelilna postaja, 

ki nikomur ne služi je pa nevarna, zato ga je zanimalo, ali jo je mogoče odstraniti?  

3. Povedal je, da bi bilo potrebno na Regijskem svet županov podati pobudo, da bi 

zastavili regijski projekt kolesarskih stez v Pomurju, saj vedno več judi kolesari.  Nimamo 

kolesarske steze, zato predlaga da se prične to pripravljati, kajti vedno več ljudi kolesari. 

Pripraviti bi se moral projekt, kjer bi lahko kolesarji po Pomurju kolesarili po kolesarskih 

stezah. 

 

ODGOVORI: 

 



1. Glej odgovor št. 3 pri vprašanjih g. Toplaka. 

2. Za odgovor smo prosili vodstvo Osnovne šole Kajetana Koviča Radenci. 

3. Pobuda je bila podana. 

 

 

 

 

G. NIKOLAJA BRUSA je povedal 

1. Da ljudi ob cesti, zanima kdaj bo končno sanirana cesta ob pločniku na Kapelskem 

Vrhu. 

 

2. Prav tako ga je zanimalo ali je narejeno vse z naše strani, tudi v upravi vrtca, da so 

ljudje obveščeni o zaprtju vrtca v Janževem Vrhu in ali je poskrbljeno za ljudi, ki delajo v 

tem vrtcu. 

 

ODGOVORI: 

1. Potrebna preostala dela bo izvedel upravljavec ceste na podlagi sklenjene 

pogodbe o obnovi vozišča z DRSI-jem. Po naših informacijah je izvajalska 

pogodba podpisana in dela so naročena. 

2. Zaposleni na enoti Vrtec na hribčku, na Janževem Vrhu, so ostali na istih 

delovnih mestih, le da so prerazporejeni v drugi dve enoti.  

Število oddelkov do konca tega šolskega leta ostaja isto, prav tako je predvidenih enako 
število oddelkov za naslednje šolsko leto. 

 
Nihče v zavodu ne bo ostal brez službe, razen tistih, ki jim preneha delovno razmerje po 
pogodbi za določen čas. Res pa je, da se bo spremenil delež zaposlitve hišniku, saj bo v 
bodoče skrbel za dve enoti in ne več za tri. 

 
Kar se tiče obveščanja o zaprtju, lahko rečem, da so starši bili obveščeni že od prvega 
roditeljskega sestanka v mesecu septembru 2016. 
Glede na odzivnost ljudi pa menim, da so tudi drugi občani veliko slišali in vedeli o zaprtju 
enote. Vsem, ki dogajanja v občini ne spremljajo preko različnih medijev, pridejo 
informacije na ušesa po kakšni drugi poti. 

 
S strani vrtca smo upoštevali sklep, ki ga je sprejel Občinski svet lani avgusta. Otroci, ki so 
bili vključeni v to enoto, so imeli možnost, da se z novim šolskim letom prepišejo v katero 
od ostalih dveh enot, o čemer smo starše tudi pravočasno obvestili na roditeljskem 
sestanku v mesecu aprilu 2017. Starši so prepise že uredili; sedaj čakamo samo še 
potrditev sistemizacije in s tem zagotovilo, da bodo otroci sprejeti v enoto, kamor so jih 
starši prepisali. 

 
Zavedamo se, da mnogi nostalgično obžalujejo to dejstvo, kar nam tudi povedo, vendar 
smo primorani upoštevati pravilnik, ki narekuje normative o številu otrok v oddelku in 
spoštovati sklepe ustanovitelja vrtca torej Občine Radenci. 

 

 

AD 4 PREDLOG SKLEPA O IMENOVANJU ČLANA SVETA ZAVODA OŠ  

         KAJETANA KOVIČA RADENCI  

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podal g. Dejan BERIĆ. 

 

O predlogu sklepa je razpravljala Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 

in predlog sklepa potrdila. 



 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št.: 227/14  

 

Občinski svet Občine Radenci v Svet zavoda OŠ KAJETANA KOVIČA RADENCI« 

imenuje 

 

g. Miroslava MADONA, stanujočega Mladinska ul. 8, 9252 Radenci. 

 

 

 

Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 15 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 5  PREDLOG SKLEPA O IMENOVANJU NADOMESTNEGA ČLANA V SVET  

          ZAVODA VRTEC RADENCI »RADENSKI MEHURČKI«  

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podal g. Dejan BERIĆ. 

 

O predlogu sklepa je razpravljala Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 

in predlog sklepa potrdila. 

 

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št.: 228/14  

 

Občinski svet Občine Radenci V svet zavoda VRTEC RADENCI »RADENSKI 

MEHURČKI« imenuje 

 

g. Erika IVANUŠA, stanujočega Ljutomerska c. 25, 9252 Radenci.  

 

 

Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 15 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

 

AD 6 PREDLOG SKLEPA O IMENOVANJU ČLANA SKUPŠČINE CERO  

         PUCONCI  

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podal g. Dejan BERIĆ. 

 

O predlogu sklepa je razpravljala Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 

in predlog sklepa potrdila. 

 



Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št.: 229/14  

 

Občinski svet Občine Radenci v Skupščino JP CERO Puconci d.o.o. imenuje: 

  

 g. Janeza RIHTARIČA, stanujočega Boračeva 20, 9252 Radenci,  za člana in 

 g. Aleša KAUČIČA, stanujočega Turjanski Vrh 3, 9252 Radenci, za namestnika člana   

 

Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 15 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

AD 7  PREDLOG SKLEPA O SPREJEMU CELOSTNE PROMETNE STRATEGIJE 

OBČINE RADENCI 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podal g. Rok Skale, predstavnik podjetja RCI d.o.o., Celje. 

 

Razpravljala sta g. Zlatko Mir in g. Erik Ivanuša.  

 

Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št.: 230/14  

 

Občinski svet Občine Radenci potrjuje sprejem sklepa o sprejemu Celostne 

prometne strategije Občine Radenci, s predlaganimi dopolnitvami. 

 

 

Navzočnost je priglasilo 16 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 16 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 8  PREDLOG SKLEPA O DOBITNIKIH OBČINSKIH PRIZNANJ 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podal g. Dejan BERIĆ. 

 

O predlogu sklepa je razpravljala Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 

in predlog sklepa potrdila. 

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št.: 231/14  

 

Občinski svet Občine Radenci potrjuje predlog Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 

imenovanja o podelitvi priznanj Občine Radenci v letu 2017, za leto 2016 v naslednji 

vsebini 

 

PRIZNANJE OBČINE RADENCI za leto 2016 se podeli: 



• RIBIŠKI SEKCIJI DRUŠTVA UPOKOJENCEV RADENCI 

• PGD HRASTJE MOTA   

• PGD RADENCI – BORAČEVA  

• PGD JANŽEV VRH  

• Janku BRAČKO, TD KLOPOTEC KAPELA  

• Feliksu RANTAŠA, TD KLOPOTEC KAPELA 

 

 

Navzočnost je priglasilo 16 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 16 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 9 PREDLOG SKLEPA O DOBITNIKIH OBČINSKIH NAGRAD 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podal g. Dejan BERIĆ. 

 

O predlogu sklepa je razpravljala Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 

in predlog sklepa potrdila. 

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št.: 232/14  

 

Občinski svet Občine Radenci potrjuje predlog Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 

imenovanja o podelitvi nagrad zaslužnim občanom Občine Radenci v letu 2017, za leto 

2016 v naslednji vsebini 

 

NAGRADA ZASLUŽNIM IN USPEŠNIM OBČANOM se podeli: 

 

 Matevžu  JURINCU 

 Evi JURINEC 

 Filipu KOVAČIČU 

 Mitju PELCLU 

 

 

Navzočnost je priglasilo 16 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 16 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 10  PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBI IN DOPOLNITVI ODLOKA O PODELITVI  

KONCESIJE ZA IZVAJANJE JAVNE SLUŽBE POMOČ DRUŽINI NA DOMU V 

OBČINI RADENCI –SKRAJŠANI POSTOPEK 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podala ga. Jasna DIVJAK. 

 

O predlogu odloka je razpravljala Statutarno pravna komisija, ki ni imela pripomb, zato 

predlaga, da se odloka v predlagani vsebini potrdi. 



 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št.: 233/14  

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Odlok o spremembi in dopolnitvi Odloka o 

podelitvi koncesije za izvajanje javne službe Pomoč družini na domu v Občini 

Radenci po skrajšanem postopku. 

 

 

Navzočnost je priglasilo 16 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 16 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

Ad 11   PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O 

USTANOVITVI JAVNEGA VZGOJNO VARSTVENEGA ZAVODA VRTEC 

RADENCI – RADENSKI MEHURČKI – SKRAJŠANI POSTOPEK 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podala ga. Jasna DIVJAK. 

 

O predlogu odloka sta razpravljala Statutarno pravna komisija in Odbor za proračun, 

finance in premoženjske zadeve in ga v predlagani vsebini tudi potrdila. 

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št.: 234/14  

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

ustanovitvi javnega vzgojno-varstvenega zavoda Vrtec Radenci-Radenski 

mehurčki po skrajšanem postopku. 

 

 

Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 15 članov sveta. PROTI je glasoval 1 član sveta. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

AD 12 PREDLOG SKLEPA O POTRDITVI ZAKLJUČNEGA RAČUNA  PRORAČUNA ZA 

LETO 2016 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podala ga. Tatjana VRBANČIČ. 

 

O predlogu odloka sta razpravljala Odbor za proračun, finance in premoženjske zadeve in 

Odbor za gospodarstvo, obrt in podjetništvo. Na predlog sklepa nista imela pripomb, zato 

Občinskemu svetu predlagata potrditev in sprejem predmetnega sklepa.  

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št.: 235/14  



 

Občinski svet Občine Radenci potrdi Zaključni račun proračuna Občine Radenci 

za leto 2016. 

 

Navzočnost je priglasilo 16 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 16 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

AD 13  PREDLOG SKLEPA O SOFINANCIRANJU UREDITVE PROSTOROV  

RADIOKLUBA RADENSKA ZA LETO 2017 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podal g. Janez IVANUŠA. 

 

O predlogu sklepa so razpravljali: Statutarno pravna komisija, Odbor za proračun, 

finance in premoženjske zadeve in Odbor za gospodarstvo, obrt in podjetništvo. Na 

predlog sklepa niso imeli pripomb, zato Občinskemu svetu predlagajo potrditev in 

sprejem predmetnega sklepa.  

 

Člani Odbora za proračun, finance in premoženjske zadeve so predlagali, da se 

Radioklubu Radenska za dokončno ureditev stavbe v rebalansu za leto 2017 dodatno 

zagotovi 5000,00 €.  

 

Ker ni bilo več razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št.: 236/14  

 

1. Občina Radenci bo za sofinanciranje ureditve stavbe št. 277 na zemljišču s 

parc. št. 591/3, k.o. Kapelski vrh, ki se uporablja za namene delovanja 

Radiokluba Radenska v letu 2017, zagotovila 1.000,00 EUR. 

  

2. Denarna sredstva bodo nakazana Radioklubu Radenska po predložitvi 

obrazloženega zahtevka z dokazili o urejanju stavbe. 

 

 

Navzočnost je priglasilo 16 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 16 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

AD 14 PREDLOG SKLEPA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH SKLEPA O LETNEM 

NAČRTU PRIDOBIVANJA NEPREMIČNEGA PREMOŽENJA OBČINE 

RADENCI ZA LETO 2017 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podala ga. Nataša TOPLAK. 

 



O predlogu sklepa so razpravljala Statutarno pravna komisija in Odbor za proračun, 

finance in premoženjske zadeve in ga v predlagani vsebini tudi potrdila. 

  

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

 

PREDLOG SKLEPA št.: 237/14  

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Sklep o  spremembah in dopolnitvah 

sklepa o letnem načrtu pridobivanja nepremičnega premoženja Občine Radenci 

za leto 2017. 

 

 

Navzočnost je priglasilo 16 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 16 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

Sklep je bil sprejet. 

 

AD 15 PREDLOG SKLEPA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH SKLEPA O LETNEM 

NAČRTU RAZPOLAGANJA Z NEPREMIČNIM PREMOŽENJEM OBČINE 

RADENCI ZA LETO 2017 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podala ga. Nataša TOPLAK 

 

O predlogu sklepa so razpravljali: Statutarno pravna komisija, Odbor za proračun, 

finance in premoženjske zadeve in Odbor za gospodarstvo, obrt in podjetništvo. Predlog 

sklepa so v predlagani vsebini tudi potrdili. 

  

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št.: 238/14  

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Sklep o spremembah in dopolnitvah 

Sklepa o letnem načrtu razpolaganja z nepremičnim premoženjem Občine 

Radenci za leto 2017. 

 

 

Navzočnost je priglasilo 16 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 16 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

AD 16  PREDLOG SKLEPA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH SKLEPA O LETNEM 

NAČRTU ODDAJE NEPREMIČNEGA PREMOŽENJA OBČINE RADENCI ZA 

LETO 2017 V NAJEM  

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podala ga. Nataša TOPLAK 

 



O predlogu sklepa sta razpravljala: Statutarno pravna komisija in Odbor za proračun, 

finance in premoženjske zadeve. Predlog sklepa sta v predlagani vsebini tudi potrdila. 

  

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št.: 239/14  

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Sklep o spremembah in dopolnitvah 

Sklepa o letnem načrtu oddaje nepremičnega premoženja Občine Radenci za 

leto 2017 v najem. 

 

 

Navzočnost je priglasilo 16 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 16 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

AD 17  PREDLOG SKLEPA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH SKLEPA O 

NADOMESTILU SLUŽNOSTI NA NEPREMIČNINAH V LASTI OBČINE 

RADENCI 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podala ga. Nataša TOPLAK 

 

O predlogu sklepa sta razpravljala: Statutarno pravna komisija in Odbor za proračun, 

finance in premoženjske zadeve. Predlog sklepa sta v predlagani vsebini tudi potrdila. 

  

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št.: 240/14  

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme sklep o spremembah in dopolnitvah 

Sklepa o nadomestilu služnosti na nepremičninah v lasti Občine Radenci. 

 

 

Navzočnost je priglasilo 16 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 16 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

 

AD 18 PREDLOG SKLEPA O FINANČNI POMOČI PGD HRAŠENSKI VRH  

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podal g. Janez IVANUŠA. 

 

O predlogu sklepa sta razpravljala: Statutarno pravna komisija in Odbor za proračun, 

finance in premoženjske zadeve. Predlog sklepa sta v predlagani vsebini tudi potrdila. 

 

Razpravljal je g. Erik IVANUŠA. 



  

Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št.: 241/14  

 

1. Občina Radenci bo za sofinanciranje dokončanja strehe novega gasilskega 

doma Hrašenski Vrh ob prvem rebalansu Proračuna za leto 2017 zagotovila  

sredstva v višini 5.000,00 EUR.  

  

2. Denarna sredstva bodo nakazana Prostovoljnemu gasilskemu društvu 

Hrašenski Vrh iz Proračuna Občine Radenci za leta 2017.   

 

3. Po potrditvi tega sklepa in po sprejemu rebalansa Proračuna občine se sklene 

med Občino Radenci in PGD Hrašenski Vrh aneks k pogodbi o  sofinanciranju 

gradnje gasilskega doma, denarna sredstva pa bodo nakazana v roku 30 dni po 

podpisu aneksa. 

 

 

Navzočnost je priglasilo 16 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 16 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

AD 19 PREDLOG SKLEPA O NEPOSREDNEM FINANCIRANJU MLADINSKEGA 

DRUŠTVA VRELEC ZA LETO 2017 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podala g. Jasna DIVJAK. 

 

O predlogu sklepa sta razpravljala: Statutarno pravna komisija in Odbor za proračun, 

finance in premoženjske zadeve. Predlog sklepa sta v predlagani vsebini tudi potrdila. 

  

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št.: 242/14  

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme sklep o neposrednem financiranju 

Mladinskega društva Vrelec, v višini 2.000,00 EUR, za leto 2017. 

 

 

Navzočnost je priglasilo 16 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 16 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

AD 20 PREDLOG SKLEPA O NAKUPU POSLOVNE STAVBE DRUŽBA RADENSKE   

D.D. (RADGONSKA C.) 

Uvodno obrazložitev je podal predsedujoči. 

 



Razpravljal je Vladimir RANTAŠA. 

Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št.: 243/14  

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme sklep o nakupu poslovne stavbe družbe Radenska 

d.d. in sicer v površini dveh tretjin stavbe. 

 

Navzočnost je priglasilo 13 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 12 članov sveta. 1 PROTI ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet 

AD 21  PREDLOG SKLEPA O ODLOČITVI NADALJEVANJE PROJEKTA  

OBNOVA/IZGRADNJA BAZENA V RADENCI 

Uvodno obrazložitev je podal predsedujoči. 

 

Razpravljali so: Zlatko MIR,  Vladimir RANTAŠA, Jožef TOPLAK, Dejan BERIĆ, Franc 

HIMELRAJH, Miroslav MADON in Erik IVANUŠA. 

 

Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št.: 244/14  

 

Občinski svet pristopi k izgradnji/obnovi bazena 

 

Navzočnost je priglasilo 16 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo16 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet 

Predsedujoči je dal še na glasovanje naslednji  

PREDLOG SKLEPA št.: 245/14  

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme sklep, da se naroči projektna 

dokumentacija PGD in PZI za 

 

_ izgradnjo biološkega bazena  

_ obnovo bazena     

 

 

Navzočnost je priglasilo 16 članov sveta. 

 

ZA naročilo projektna dokumentacija PGD in PZI  za izgradnjo biološkega bazena 

je glasovalo 9 članov sveta. (Simona Mlinarič, Anja Trstenjak, Janez Konrad, Dejan 

Berić, Sašo Zidar, Kristjan Kučan, Jožef Toplak, Aleš Kaučič, Franc Himelrajh) 

 



ZA naročilo projektna dokumentacija PGD in PZI za obnovo obstoječega bazena 

je glasovalo 7 članov sveta. (Niko Brus, Erik Ivanuša, Zlatko Mir, Miroslav Madon, Vlado 

Rantaša, Srečko Rautar, Ivan Klobasa) 

 

Sprejet je bil sklep št. 246/14,  

Občinski svet Občine Radenci, se strinja, da se pristopi k pripravi projektna 

dokumentacija PGD in PZI za izgradnjo biološkega bazena. 

 

AD 22  PREDLOG SKLEPA O SODELOVANJU OBČINE IN DRSI PRI PRIPRAVI 

PROJEKTNE DOKUMENTACIJE (PZI)ZA REKONSTRUKCIJO CESTE  

RADENCI - GRABONOŠ 

Uvodno obrazložitev je podal predsedujoči. 

 

Razpravljala sta: Zlatko MIR in Jožef TOPLAK. 

 

Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št.: 247/14  

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme sklep in pooblasti župana in OU, da dobi 

zagotovilo DRSI o vračilu stroškov projektne dokumentacije PZI v primeru, da 

rekonstrukcija ceste Radenci – Grabonoš NE BO UVRŠČENA v rebalansu 

državnega proračuna 2016 in proračun 2017. 

 

Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 15 članov sveta.  PROTI ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet 

 

AD 23 ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN POBUDE SVETNIC IN SVETNIKOV 

Predsedujoči je povedal, da bodo svetniki dobili odgovore na zastavljena vprašanja in 

pobude v pisni obliki na naslednji seji. 

 

 

S tem je bil izčrpan dnevni red 17. redne  seje Občinskega sveta Občine Radenci. 

 

Predsedujoči je sejo končal ob 20.15 uri. 

 

 

Zapisnik pripravila: 

Zdenka ŠTEFANEC 

Janez RIHTARIČ, 

Župan Občine Radenci 

Mojca MAROVIČ, 

DIREKTORICA OU 



 

 


